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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/21-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  30.06.2021. 
                   
 
              

ZAPISNIK 
26. SJEDNICE VMO LUKA 

 
26. sjednica VMO Luka održana je 30.06.2021. (srijeda) s početkom u 18.00 sati, u prostorijama 
MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Joško Vitezica, član VMO 
 
Usvajanje Zapisnika sa 25. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 31.05.2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Prijedlozi Programa rada VMO Luka za 2022. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Članovi Vijeća razgovarali su o programima rada za 2022. godinu. Nakon kraće diskusije odlučeno 
je kako slijedi u zaključku.   
Zaključak: 

Za slijedeću 2022. godinu Vijeće predlaže održavanje programa kako slijedi: 
- Dani MO: 

a) Mjerenje tlaka i razine šećera za građanstvo 
b) Likovni susreti u Jedrarskoj 
c) KUP MO Luka u udičarenju 

- Izdavanje glasila MO Luka – Bulletin-a 
- Doček Djeda Mraza 
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AD 2 
 

 Prekomjerna populacija galebova u centru grada 
 

Sukladno zaključku sa prethodne sjednice, dana 21.06.2021. susjednim mjesnim odborima 
(Centar-Sušak, Školjić-Stari grad, Brajda-Dolac, Potok i Mlaka) upućen je mail vezan za 
problematiku prekomjerne populacije galebova. Ujedno im je dostavljena i korespondencija koju je 
na tu temu ovaj mjesni odbor vodio tijekom 2016., 2017. i 2018. godine. Zatraženo je njihovo 
očitovanje u smislu zajedničkog nastupa kod nadležnih službi pri ponovnom pokretanju inicijative 
za kontrolirano smanjenje populacije galebova. Dana 25.06.2021. MO Potok dostavio je očitovanje 
u kojem iskazuje suglasnost za pokretanje inicijative i interes za uključivanje u rješavanje 
problema. 
 

 Pilomat u Zagrebačkoj ulici 
 

Prema informaciji Rijeka prometa (Igopr Ausilio) od 02.06.2021., sve dozvole za postavu su gotove 
i pilomat bi trebao biti postavljen u narednih mjesec dana. 
 

 Zamjenik predsjednika, g. Malden Pantar ukazao je na veliku masnu mrlju na parteru 
Verdieve ulice, kod kućnog broja 9.  

Tajnica će obavijestiti nadležne službe i zahtijevati čišćenje mrlje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Davorka Milanović Stefan Mataja Mafrici 
 


